
JK-möte 2023-01-12. 

1. Mötets öppnande. 

Erik förklarade mötet öppnat. 

2. Utse mötessekreterare. 

Erik utsågs att föra minnesanteckningar och Björn utsågs till justeringsperson. 

3. JSM-Par 2023. 

JSM-par inställt på grund av för få anmälda! 

4. Mentorprogrammet. 

Björn meddelade att inget nytt fanns att rapportera. 

5. Rikslägret 2023. 

Olika alternativ diskuterades. Grundplanen är att hålla rikslägret under Kristi 
himmelfärdshelgen. Förslag på orter från olika. JK ska även ta kontakt med Eva Abragi för att 
höra hennes syn på rikslägret, allt från planering till var man skulle kunna hålla det.  

6. Sandvikens juniorsatsning. 

Sandvikens synnerligen intressanta juniorprojekt rullar vidare. Kontakten med JK sköts av 
Erik som pratar regelbundet med Kent Maltein i Sandviken. Bridge har blivit något intressant 
i samhället vilket är glädjande.  

Staben i Sandviken befinner sig kontinuerligt på en av gymnasieskolorna samt på en 
fritidsgård. I början av året kommer tävlingsverksamheten för juniorerna att påbörjas.    

7. Information 

Björn föreslog att JK borde ha informatörer bland juniorerna. En grupp ungdomar som ser till 
att all information från JK når ut till juniorerna. Förslag eventuella namn kom upp och de 
kommer att kontaktas inom kort för en konkret förfrågan. 

8. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

9. Nästa möte 

Nästa möte är onsdag 15/2 klockan 19.00. 


